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KOMISIA KULTÚRY A CESTOVNÉHO RUCHU 

PRI MESTSKOM ZASTUPITEĽSTVE TRENČÍN 

 

Z Á P I S N I C A 
 

Z mimoriadneho zasadnutia KKaCR pri MsZ Trenčín konaného dňa 26.1.2023 o 10:00 hod. 
v Kultúrnom stredisku Zlatovce, Hlavná ul. 10, Trenčín 

 

Prítomní:  

1. Ing. Tomáš Vaňo (predseda) 

2. Martin Barčák (člen) 

3. Mgr. Martin Petrík (člen) 

4. Mgr. Zuzana Mišáková, Dis.art (člen) 

5. Mgr. Kamil Bystrický (člen) 

6. Martin Potočný (člen) 

7. Mgr. Ľubomír Bobák (člen) 

 

Neprítomní: 

8. Dominik Gabriel - ospravedlnený 

 

Garanti: 

9. Ing. Janka Sedláčková 

10. Mgr. Zuzana Fuziková 

 

Hostia: 

11. Roman Šteininger 

12. Jarmila Blašková 

 

 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Obhliadka Kultúrneho strediska Zlatovce  

3. Rôzne 

 

 

Bod 1) Otvorenie 

 

p. Vaňo – Otvoril mimoriadne zasadnutie Komisie kultúry a cestovného ruchu a privítal všetkých 

prítomných. Skonštatoval, že vzhľadom na prítomnosť nadpolovičnej väčšiny členov je komisia 

uznášaniaschopná. Oboznámil prítomných s bodom programu, spýtal sa na ďalšie doplňujúce otázky 

a návrhy prítomných členov komisie. Dal hlasovať o navrhovanom programe. 

Hlasovanie: ZA:  7 (T. Vaňo, M. Barčák, K. Bystrický, M. Petrík, Z. Mišáková, Ľ. Bobák, 

    M. Potočný) 

          PROTI:  0 

  ZDRŽAL SA:  0 

 

Program zasadnutia KKaCR zostal nezmenený: 

1.  Otvorenie 

2. Obhliadka Kultúrneho strediska Zlatovce  

3. Rôzne 
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Bod 2) Obhliadka Kultúrneho strediska Zlatovce  

p. Vaňo – Pozval všetkých prítomných, aby spolu so štatutárom p. Šteiningerom z občianskeho 

združenia Občania pre Trenčín išli na obhliadku pôvodných a aj nových priestorov v KS Zlatovce, ktoré 

má občianske združenie v dlhodobej výpožičke. 

Členovia komisie sa zaujímali o rozpis obsadenia budovy, kým a v akom čase sa priestory využívajú na 

nácvik, vystúpenia, podujatia... Zaujímali sa aj o víziu miestností, využívanie priestorov na komerčné 

účely a navrhli, aby bol vypracovaný cenník pre nekomerčných prenajímateľov priestorov. 

p. Sedláčková – Pripomenula správcovi priestorov, aby raz ročne zasielal Mestu Trenčín správu 

o činnosti v kultúrnom stredisku. V Žiadosti o vyjadrenie, ktoré zaslal Útvar majetku mesta je návrh 

podmienok, ktoré navrhujú, aby boli ukotvené v dodatku: 

• vypožičiavateľ bude povinný zabezpečiť starostlivosť a bežnú údržbu predmetu výpožičky 

• vypožičiavateľ bude povinný zabezpečiť starostlivosť o priľahlú zeleň nachádzajúcu sa na 

dotknutých pozemkoch, okrem starostlivosti o stromy, ktorá bude zabezpečená odborne 

spôsobilou osobou prostredníctvom mesta 

• vypožičiavateľ bude oprávnený dať predmet výpožičky do užívania tretej osobe (napr. 

folklórnym súborom), a to bezodplatne, okrem úhrady primeraných nákladov na správu 

a údržbu predmetu výpožičky. 

  
p. Sedláčková - Tieto podmienky sú navrhnuté mestom, ale záleží na vás, či sa s nimi ako komisia 

kultúry stotožníte alebo nejaké pridáte, uberiete a následne podľa toho bude upravený dodatok 

k zmluve. Objekt dostáva do výpožičky občianske združenie, čo znamená, že ním môže narábať ako 

uzná za vhodné, samozrejme v intenciách zmluvy. My nestanovujeme cenníky a podmienkou je, že by 

nemal zarábať za komerčné účely. Je na správcovi priestorov ako si nastaví cenník, ale nebolo by fér 

voči ostatným, aby ste to dávali zadarmo, lebo aj vaša práca niečo stojí. 

 

p. Mišáková -  Ide v podstate o transparentnosť, aby prípadný záujemca vedel vopred do čoho ide. 

Cenník by mal byť stanovený a jasný pre všetkých potencionálnych prenajímateľov. 

 

p. Bystrický – Cenotvorbu by som ponechal na správcovi budovy. Keďže ide o neziskový subjekt, ktorý 

nesmie vykazovať zisk, mal by pri príjmoch tento zisk investovať do tohto priestoru, napríklad zakúpiť 

závesy. 

 

• p. Vaňo dáva hlasovať o podmienkach výpožičky KS Zlatovce navrhované Útvarom majetku 

mesta 

 

Hlasovanie: ZA:  7 (T. Vaňo, M. Barčák, K. Bystrický, M. Petrík, Z. Mišáková, Ľ. Bobák, 

    M. Potočný) 

          PROTI:  0 

  ZDRŽAL SA:  0 

 

Bod 3) Rôzne 

 

p. Vaňo – Poďakoval sa všetkým za účasť a teší sa na ďalšie stretnutie vo februári 2023. 

Zapísala: Mgr. Zuzana Fuziková 

V Trenčíne 1. februára 2023 

 

_________________________ 

Ing. Tomáš Vaňo 

predseda KKaCR 


